
TIP FAKÜLTESİ DEKANLAR KONSEYİ İZMİR TIP FAKÜLTELERİ DEKANLAR TOPLANTISI 
 

Tar6h: 20.01.2024  
Saat: 15.00-17.00 
Yer: Ege Ün6vers6tes6 Tıp Fakültes6 
 

1. İzm6r Bölgede yer alan İzm6r Ekonom6 Ün6vers6tes6, İzm6r Bakırçay Ün6vers6tes6, 
İzm6r Demokras6 Ün6vers6tes6, İzm6r Tınaztepe Ün6vers6tes6, Sağlık B6l6mler6 
Ün6vers6tes6 İzm6r Tıp Fakültes6, Dokuz Eylül Ün6vers6tes6 ve Ege Ün6vers6tes6n6n 
Dekanlarının katılımı ve Dekanlar Konsey6 Yürütme Kurulu üyeler6 6le b6rl6kte 
toplantı başladı.  

2. İzm6r Tınaztepe Ün6vers6tes6 Tıp Fakültes6 Dekanı Prof. Dr. Esra Özer, ölçme 
değerlend6rme konusunda rehber hazırlanab6leceğ6, modüler şek6lde eğ6t6mler6n 
planlanab6leceğ6 konusunda görüş b6ld6rd6.  

3. SBÜ İzm6r Tıp Fakültes6 Dekanı Prof. Dr. Enver İlhan daha öncek6 çalışma grubunda 
eğ6t6m standard6zasyonun başlatılmasına çalışıldığı ama sonuçlanamadığı 6fade 
ed6ld6. Aynı zamanda af6l6ye hastanelerle olan 6l6şk6ler6n yen6den değerlend6r6lmes6 
gerekt6ğ6 6fade ed6ld6. Sözleşme konusunun İzm6r’de çok sorun yaratmadığı 
konusunda görüş b6ld6r6ld6. Sözleşme 6le 6lg6l6 38. Madde 6le Şeh6r Hastanes6ne 
görevlend6r6lm6ş durumdalar. Akt6f çalıştıkları hastane 6le Öğret6m Üyes6 arasında 
6mzalanıyor.  

4. İzm6r Demokras6 Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Berna D6r6m Mete eğ6t6m konusunda 
standard6zasyona 6ht6yaç duyulduğunu 6fade ett6. UÇEP üzer6nden olan 
toplantılara katılarak eğ6t6me devam ett6kler6n6 6fade ett6ler. Buca EAH 6le af6l6ye 
ed6lm6şler. Af6l6ye olunan hastanen6n başhek6m6n6n anlayışlı olmaması durumunda 
ve devlet hastanes6 şekl6nde çalışılması konusunda öğret6m üye ve elemanlarının 
hasta bakma baskısının olması, alınan ücret düşüklüğü, sözleşmen6n 
uzatılmaması kaygısı g6b6 kaygıların varlığını 6fade ett6. Öğret6m üyes6n6n ün6vers6te 
yapısında kalması, eğ6t6m 6ç6n b6r penceren6n açılması ve bunun kalıcı olması 
öneml6d6r. Ölçme değerlend6rme ve program değerlend6rme rehberler6n6n varlığı 
çok faydalı olacaktır.  

5. İzm6r Bakırçay Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Şah6n Bozok söz aldı. Ün6vers6teler6n 
köklü olsalar b6le sorunlarının farklı olduğunu 6fade ett6. Per6ferde çalıştığı 6ç6n 
Sayın Bozok bambaşka dertler6n olduğunu 6fade ett6. Per6ferdek6 öğret6m üye ve 
elemanlarının eğ6t6c6 kal6teler6n6n düşük olduğu konusunda görüş b6ld6rd6. Eks6k 
eğ6t6c6ler6n Dekanlar Konsey6 aracılığı 6le tamamlanması hususunda öner6 get6r6ld6. 
Temel B6l6mlerde bazı ders modüller6n6n ortak yapılab6leceğ6 söylend6. Af6l6asyon 
sorunu olduğu söylend6. Tıp Eğ6t6m6 konusunda Ege ve Dokuz Eylül’dek6 eğ6t6c6 
havuzu 6le Bakırçay’ın eğ6t6c6 havuzunun b6r olmadığı 6fade ed6ld6. Sağlık Bakanlığı 
uhdes6nde çalışıldığı, pol6kl6n6k h6zmet6 beklend6ğ6 söylend6. Sağlık Bakanlığı 
akadem6k olup olmadığınıza bakmadan sadece pol6kl6n6kte hasta sayısına 
baktığını söyled6. Herkes6n sorunu farklı olduğu farklı çözümler üret6lmel6. Yen6 
gelen Dekanlar el yordamı 6le 6ş yapmaya çalışıyor. Herkes6n farklı b6r yaklaşımı var. 
Yen6 kurulan ün6vers6telere ab6lere ve ablalara 6ht6yacı var. Yanlış yapılan konular 
olab6l6r, desteğe 6ht6yacımız var d6ye 6fade ed6ld6. YK Başkanı Prof. Dr. Erdoğan 
Çet6nkaya çözüm öner6ler6n6 sordu. Eğ6t6c6ler6n eğ6t6m6 yapılması gerekt6ğ6 6fade 
ed6ld6. 2. Öner6 de olarak per6fer ün6vers6teler 6ç6n ortak ders modüller6 



hazırlanab6l6r. Bazı dersler uzaktan eğ6t6m 6le ver6leb6l6r. Prof. Dr. Erol Gürpınar söz 
alarak Temel B6l6mler ÇEP’6 oluşturulunca ortak kabul ed6leb6l6r ders materyal6 tüm 
hocalara açılıp kaynak olarak kullanılab6leceğ6, youtube kanalında dersler olab6l6r 
den6ld6. Prof. Dr. Derya Aldem6r tarafından bu konunun su6st6mal ed6leb6leceğ6n6 
6fade ett6. Tıp öğrenc6s6n6n uzaktan eğ6t6mle öğren6m hedefler6ne ulaşmadan 
eğ6t6me ulaşılab6lmes6 konusunda d6kkatl6 ed6lmes6 gerekt6ğ6 6fade ed6ld6. Bu eğ6t6m 
materyaller6n6n 6ht6yacı olan b6r6mlere ver6lerek bu sorunun çözüleb6leceğ6 Prof. Dr. 
Erdoğan Çet6nkaya tarafından 6fade ed6ld6. Prof. Dr. Erol Gürpınar yen6 kurulan 
fakülteler6n eğ6t6m süreçler6 6ç6n TEPDAD’dan destek alınab6leceğ6 6fade ed6ld6. Prof. 
Dr. Üm6t Şeh6rl6 tıp eğ6t6m6n gelmes6 gerekt6ğ6 noktanın ne olacağının bel6rlenmes6 
gerekt6ğ6n6 6fade ett6. Yen6 kurulan ün6vers6teler6n kısa vadede hemen çözüm 
üretmeye çalıştığını söyled6. B6r k6ş6y6 alıp yet6şt6rmen6n daha uygun olacağını 6fade 
ett6. Yen6 ün6vers6teler araştırma görevl6s6n6 38. Madde 6le kamuya görevlend6reb6l6r. 
Onl6ne eğ6t6m6n de b6r süre sonra öğrenc6lerden tepk6 aldığını söyled6. Prof. Dr. 
Sema Arıcı ters yüz eğ6t6m yapılab6leceğ6n6 6fade ett6. Eğ6t6c6ler6n eğ6t6m6 6ç6n tıp 
eğ6t6mc6ler6n reddetmeyeceğ6n6 6fade ett6. Profesyonel olarak eğ6t6m6n planlanması 
6ç6n danışmanlık h6zmet6 alınab6leceğ6n6 Prof. Dr. Üm6t Şeh6rl6 6fade ett6.  

6. İzm6r Ekonom6 Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. İlg6 Şem6n söz aldı. Öncel6kl6 sıkıntının 
öğrenc6ler6n düşünme, problem çözme ve akıl yürütecek tarzın yapılab6l6yor olması 
olduğunu 6fade ett6. AI’ler6n varlığı 6le öğrenc6ler 6ç6n en büyük ödev6m6z6n temek 
b6lg6ler6 konularak neler yapılab6l6r bunu bulmak olduğunu söyled6. Ekonom6 
Ün6vers6tes6nde eğ6t6c6ler6n eğ6t6m6 modüller6n6n olduğu söylend6. Öğrenc6y6 akt6f 
yapab6lecek her türlü yöntem büyük grupları bölmek, kl6n6k olgu temell6 küçük olgu 
çalışmaları yapılab6l6r. Uygulanan yöntemler konusunda v6deolar çek6leb6l6r. 
Bölgesel gruplar oluşturulab6l6r ve İzm6r 6ç6nde her zaman yardıma hazır olduklarını 
6fade ett6ler. UÇEP’6n tekrar ele alınacak olması çok öneml6 den6ld6.  

7. Dokuz Eylül Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. F6gen Coşkun söz aldı. Hayat Boyu Tıp 
Okulu g6b6 b6r okulu olsa d6ye arzu ett6ğ6n6 6fade ett6. Türk6ye’de tıp doktoru olan 
herkes6n ulaşab6ld6ğ6 b6r eğ6t6m programı olsa d6ye söyled6. Seçmel6 dersler 
alınab6l6r. Eğ6t6c6lere standart b6r eğ6t6m ver6leb6l6r. S6teden g6r6p öğren6leb6lse d6ye 
6fade ett6. Eğ6t6mler alınırken web sayfasından eğ6t6m ve sınavların yapılab6leceğ6n6 
6fade ed6yor.  TIPDEK Tv vb g6b6. Araştırma görevl6ler6n eğ6t6m6 6le 6lg6l6 görüş b6ld6rd6. 
Çok c6dd6 b6r hasta yükü olduğu 6fade ed6ld6. Eğ6t6mler6n6n aksadığını söyled6. Ücret 
farkı olduğu 6fade ed6ld6. Bu sorun Sağlık Bakanlığına b6ld6r6lecek. Öğret6m üyeler6 
konusunda emekl6l6k sorunu mevcut. Bölümlerde sıkıntılar yaşanmaya başlıyor. 
Gel6r dağılımı denges6zl6ğ6nden bahsetmek gerek6yor. Öğret6m üyeler6 çalışmaları 
düzenleneb6l6r. Enver Hoca şeh6r hastanes6 6le b6lg6 vermek 6sted6. 1250 yatak 
mevcut. Ulaşım da uzak değ6l. Çocuk as6stanlarında şeh6r ve eğ6t6m araştırmayı çok 
terc6h ed6yorlar fakat bu sınavda farklı dağıldığı, dokuz eylül ve ege n6n dolduğu 
6fade ed6ld6. D6ğer hastanelerde akadem6k olmayan ama doçentl6ğe başvurmak 
6steyenler 6le 6şb6rl6k s6stem6 kurulab6l6r d6ye söylend6. Eğ6t6c6ler6n eğ6t6m6 sert6f6kası 
almış olmak şartı konulab6l6r. Ders anlatma saatler6 6ç6n YÖK’e b6lg6 vermek 
gerekeb6l6r.  

8. Prof. Dr. Esra Özer  TEPDAD’ın Dekan ve Dekan yardımcılarına akred6tasyon 6le 6lg6l6 
eğ6t6mler6n ver6leb6leceğ6 6fade ed6ld6. Prof. Dr. Sema Arıcı bu 6steğ6 TEPDAD’a 
6leteceğ6n6 6fade ett6.  



9. YÖK Başkanı’na dekan yardımcılarının aldığı ödemeler6n az olduğu konusunda b6lg6 
ver6lecek.  

10. D6lek ve temenn6ler 6le oturum sonlandırıldı.  


